
Motion C av Josefin Törneland 

Montering av nya källardörrar 

Bakgrund: 

Vi vet sen innan att det kommer in folk i källargångarna som inte har där att göra. De trädörrar som 

fanns i gångarna försvårade att dessa kom in i utrymmen med källarförråd. Styrelsen beslutade att ta 

bort dörrarna pga undermåliga lås. Därefter har boende rapporterat inbrott. 

Förslag till beslut: 

Man bör sätta in nya dörrar för att minska risken för inbrott.  

Jag föreslår föreningsstämman att besluta enligt förslaget. 


